
ZÁPIS 
ze zasedání Zastupitelstva města Benešova nad Ploučnicí konaného dne  

18. 5. 2011 od 17:00 hodin v Městském kině 
 
Přítomni : dle prezenční listiny / 15 / 
 
Za MěÚ : paní Jana Dolejšová, paní Lenka Sluková, paní Monika Mansfeldová –  FaP odb., 
pan Karel Šohaj – ved. odb. VŽP, paní Bc. Irena Zárubová – ved. SÚ, paní Blanka 
Vyhnálková – pověřená vedením odb. SM, paní Zdeňka Čvančarová – ved. odb. HS,  
pan Václav Červenka – velitel MěP, Andrea Hodačová – zapisovatelka 
 
 
Celý audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města – www.benesovnpl.cz. 
 

ZAHÁJENÍ JEDNÁNÍ  
Zasedání zahájila a řídila starostka města paní Mgr. Dagmar Tesarčíková. Přivítala přítomné a 
nechala hlasovat o složení návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatelce. 
 
Pan Ušák navrhl změnu programu – složení slibu nového člena ZaM hned na začátek. 
 
Starostka vyzvala nového člena zastupitelstva ke složení slibu.  
Starostka přečetla slib : ,,Slibuji věrnost České republice. Slibuji na svou čest a 
svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu města a jeho 
občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky.´á vyzvala nového člena 
zastupitelstva ke složení slibu pronesením slova ,,SLIBUJI´´ a podpisem na připraveném 
archu ( viz příloha ).  
 
Usnesení č. 66/2011 : 
ZaM bere na vědomí složení slibu PhDr. Zdeňka Heniga. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro 
Usnesení č. 67/2011 :  
ZaM schválilo návrhovou komisi ve složení: Hana Franclová, Zděnka Myšíková, Radek  
Lekner. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro 
Usnesení č. 68/2011 : 
ZaM schválilo ověřovatele zápisu ve složení: Andrea Kulíková, Ota Dračka. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro 
Usnesení č. 69/2011 : 
ZaM schválilo zapisovatelku sl. Andreu Hodačovou. 
 

PROGRAM JEDNÁNÍ 
Starostka města seznámila přítomné s programem dnešního jednání ZaM. 
 

 Kontrola usnesení z minulého ZaM 
 Zpráva kontrolního výboru  

 Zpráva o přípravě Benešovského slunovratu 



Zpráva o realizovaných a připravovaných projektech 
Prodej, koupě majetku města 

Organizační záležitosti 
Didkuse 

Návrh usnesení 
Závěr 

 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro 
Usnesení č. 70/2011 : 
ZaM schválilo program jednání. 
 

KONTROLA USNESENÍ Z MINULÝCH ZaM 
 
Us. č. 46/2011 – ( snížení ceny za škvárové hřiště na max. 600 000,- Kč) 
Starostka – panu Šámalovi byl zaslán dopis s nabídkou ceny stanovenou ZaM, p. Šámal 
nabídku města neakceptoval – viz příloha 
 
Us.č. 61/2011 – (KV specifikovat požadované materiály ke kontrole BTS a tyto předložit ke 
schválení RaM)  
RaM dosud požadavky neobdržela, došlo k porušení usnesení ZaM – zastupitelem p. Ušákem, 
jenž v rozporu s usnesením ZaM požadoval podklady přímo na jednateli  BTS. 
Pan Ušák – dotazuje se k jakému došlo sporu ? 
Starostka – ZaM schválilo, že KV předloží RaM své požadavky a RaM rozhodne 
Pan Ušák – napsal e-mail panu Průšovi, kde ho žádá o určité informace z důvodu přípravy 
                    podkladů pro KV  
                - informace žádal pro výkon mandátu zastupitele – není si vědom toho, že by porušil 
                  usnesení 
 
Us. č. 63/2011 – (místostarostovi zabezpečit označení služebních automobilů) jednalo se o 
dva služební automobily, oba jsou označeny. 
 
Us. č. 64/2011 –(VŽP prověřit práce na projektu Biodiverzita) 
Starostka - akce byla zkontrolována za účasti projektové manažerky SFŽP, při kontrole nebyly 
shledány v první fázi projektu žádné nedostatky. V současné chvíli jsou vysázeny stromy, které 
nesou známky poškození mrazem – stav stromů je sledován KŽP a odb. VŽP – viz příloha. 
 
Usnesení č. 71/2011 : 
ZaM bere na vědomí informaci o plnění ukládajících usnesení. 
 

ZPRÁVA KONTROLNÍHO VÝBORU 
Jelikož KV nepracuje ve schváleném složení, doporučuje starostka  odložit zprávu KV na 
příští jednání ZaM. 
 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro, 5  proti 
Usnesení č. 72/2011 : 
ZaM schválilo přesun bodu Zpráva kontrolního výboru na příští jednání ZaM. 

 
 
 



ZPRÁVA O PŘÍPRAVĚ BENEŠOVSKÉHO SLUNOVRATU 
Starostka - na oslavy Benešovského slunovratu byl zpracován projekt, město získalo dotaci 
z Programu regionální kulturní činnosti Ústeckého kraje na rok 2011 ve výši 61 000,- Kč.  
 
Paní Čvančarová – paní Klomfarová připravila materiály, které byly zastupitelům zaslány, 
plakátky ještě nejsou – dolaďují se časy 
Pan Ušák – oslovilo město také nějaké sponzory ? 
                – veškeré akce na slavnosti jsou směřovány do kina – proč je všechno v centru  
                  města ? Proč se do programu nezapojilo i koupaliště ? 
Paní Čvančarová –nemám takovou informaci 
                            - paní Klomfarová to situovala právě tak, aby to bylo v kině 
 
Celá diskuse k tomuto budu je na audiozáznamu, který je zveřejněn na internetových 
stránkách města – www.benesovnpl.cz 
 
Usnesení č. 73/2011 : 
ZaM bere na vědomí zprávu o přípravě Benešovského slunovratu. 
 

ZPRÁVA O REALIZOVANÝCH A PŘIPRAVOVANÝCH PROJEKTECH 
 
Starostka – veškeré materiály  byly zastupitelům zaslány 
Projekty dotované Ústeckým krajem a Euroregionem Elbe - Labe:  
Benešovský slunovrat – dotace 61 000,- Kč (viz předešlá zpráva) 
Cesty za poznáním – dotace 6 947,- euro 
Přehled termínů akcí zařazených do projektu Cesty za poznáním 
Termín konání akce Název akce Místo konání akce 
14. 4. 2011 Malování kraslic Benešov nad Ploučnicí 
21. 4. 2011 Benešovská kraslice Benešov nad Ploučnicí 
29. 5. 2011 Stadtfest Heidenau 
18. 6. 2011 Benešovský slunovrat Benešov nad Ploučnicí 
14. 7. 2011 Výlet Benešov nad Ploučnicí 
28. 7. 2011 Výlet Heidenau 
11. 8. 2011 Plavání Benešov nad Ploučnicí 
13. 10. 2011 Bowling Heidenau 
8. 12. 2011 Vánoční posezení Heidenau 
15. 12. 2011 Vánoční posezení Benešov nad Ploučnicí 
 
Odbor výstavby a životního prostředí – zprávu přednesl vedoucí odboru VŽP pan Karel Šohaj 
Stavební akce a obnova zeleně 
Uskutečněné akce: Obnova dřevin na náměstí Míru, pódium v letním kině, obnova mostu 
v ulici Boženy Němcové, zadláždění prostoru před MěÚ 
Akce v realizaci: Posílení biodiverzity sídelních biotopů – sídliště Benešov n. Pl. 
Plánované akce: Klub důchodců, učebna pro SDH, terasa u kina,odstavná plocha na sídlišti, 
propustek na přítoku Dobrnského potoka,opravy místních komunikací, protipovodňová 
opatření –rozhlas+ hladinová čidla,zateplení MŠ – stavební úpravy objektu občanské 
vybavenosti č.p. 602 a č.p. 706, ul. Cihelní 



Plánované opravy po povodni 2010 

Pořadí  
důležitosti 

Název akce 
Náklady na akci 

(tis. Kč) 

1 
Oprava mostu na MK ul. Žižkova, p.p.č. 1276/1, 1281/1, 

1233 
1288 

2 ul. Heřmanovská, oprava chodníku 1062 

3 ul. "K Bottari", oprava místní komunikace  2053 

4 Oprava mostu na MK, ul. Sokolovská, p.p.č. 1297/9 302 

5 ul. Boženy Němcové, oprava místní komunikace 938 

6 Oprava lávky na MK ul. Nádražní, p.p.č. 1297/2 241 
 
Tabulka: Výsledky výběrových řízení 

číslo veřejné 
zakázky 

název zakázky 
vítěz výběrového řízení  

 

 VZ 11001 
Obnova dřevin na náměstí Míru v Benešově 
nad Ploučnicí 

HITFLORA, s.r.o.: 79 705,-Kč 
bez DPH 
 

 VZ 11002 
Opravy místních komunikací v Benešově 
nad Ploučnicí 

Dokom Final, s.r.o. 
51 503,- Kč bez DPH 

 VZ 11003 

Stavební úpravy objektu občanské 
vybavenosti  
č.p. 602, č.p. 706, Cihelní ul., Benešov nad 
Ploučnicí 

Výsledek bude znám po 
23.5.2011 

  
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro 
Usnesení č. 74/2011 : 
ZaM schválilo realizaci akce Stavební úpravy objektu občanské vybavenosti č. p. 602 a č. p. 
607, ul. Cihelní, Benešov nad Ploučnicí. Akce bude rozložena do dvou let, dofinancování 
akce bude prioritou rozpočtu roku 2012. 
 
Usnesení č. 75/2011 : 
ZaM bere na vědomí zprávu o nutné aktualizaci územního plánu města Benešov nad 
Ploučnicí. 
 
Odbor správy majetku – zprávu přednesla paní Blanka Vyhnálková - pověřená ved. odb. SM 
Výběrové řízení: 
Oprava střechy na budově Městského úřadu, náměstí Míru 1, Benešov nad Ploučnicí, jde o 
zakázku malého rozsahu na stavební práce. 
Práce SLM: 
Opravy objektu č.p.607 (bývalé dílny ZvŠ) – připravováno jako objekt bydlení pro správce 
sportovního areálu a dozor nad školními budovami, v nichž není byt školníka. 
 
DISKUSE : 
Pan Ušák – most v ulici Boženy Němcové – nevzniknou nějaké problémy, vzhledm k situaci, 
která nastala ? 
Pan Šohaj – může dojít k prošetření – Ministerstvo pro místní rozvoj avizovalo, že bude 



prošetřovat projekty, které realizovalo 
Pan Lekner – skládka v ul. Husova – vyčistit tento prostor 
Pan Šohaj – materiál,  který tam je navážen  je také průběžně likvidován 
Pan Lekner –chystá se instalace  termoregulačních  ventilů  na MěÚ ? 
Paní Čvančarová – záleží na tom, kolik bude stát střecha a pak by se dělal topný systém MěÚ   
Celá diskuse k tomuto budu je na audiozáznamu, který je zveřejněn na internetových 
stránkách města – www.benesovnpl.cz 
 
Usnesení č. 76/2011 : 
ZaM bere na vědomí zprávu o realizovaných a připravovaných projektech a stavebních 
akcích. 
 

PRODEJ, KOUPĚ MAJETKU MĚSTA 
 

Změna prohlášení vlastníka – č.p. 349 
RaM doporučuje Zam schválit změnu prohlášení vlastníka se smlouvou o převodu podílu na 
pozemku mezi městem Benešov n. Pl. a vlastníky bytových jednotek v domě č. p. 349, ul. 
Žižkova, Benešov nad Ploučnicí. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro 
Usnesení č. 77/2011 : 
ZaM schválilo Změnu prohlášení vlastníka se smlouvou o převodu podílu na pozemku mezi 
městem Benešov nad Ploučnicí a vlastníky bytových jednotek v domě č.p. 349, ul. Žižkova, 
Benešov nad Ploučnicí. 

Záměr prodeje p.p.č. 517/7 
RaM nedoporučuje schválit záměr prodeje p. p. č. 517/1, část o výměře 1086m2. Jedná se o 
pozemky v zájmovém území budoucí cyklostezky Ploučnice. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 2 pro, 13 proti 
Usnesení č. 78/2011 : 
ZaM neschválilo záměr prodeje části p. p. č. 517/1 o výměře 1086 m2. 
 

Záměr prodeje p.p.č. 108/5 
RaM doporučuje ZaM schválit záměr prodeje p. p. č. 108/5  o výměře 679 m2. 
 (Jedná se o pozemek sloužící vlastníkům bytů v domech č. p. 518, 494 a 458) 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro 
Usnesení č. 79/2011 : 
 ZaM schválilo záměr prodeje p. p. č. 108/5 o výměře 679m2. 
 

Koupě p.p.č. 675/12 a 675/13 
RaM doporučuje ZaM ke schválení koupi p. p. č. 675/12 o výměře 1369 m2 a p. p. č. 675/13 o 
výměře 1285,5 m2 do majetku města. Prodávající J.  L., 41501 Teplice, kupní cena je 
39 817,50 Kč. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro 
Usnesení č. 80/2011 : 
ZaM schválilo koupi p. p. č. 675/12 o výměře 1369 m2 a p. p. č. 675/13 o výměře 1285,5 m2 
do majetku města od J. L., 415 01 Teplice za cenu 39 817,50 Kč. 
 



Záměr prodeje p.p.č. 1345/2 
RaM nedoporučuje ZaM ke schválení záměr prodeje p. p. č. 1345/2 o výměře 630 m2.  
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení :  14 pro, 1 proti 
Usnesení č. 81/2011 : 
ZaM odkládá rozhodnutí o záměru prodeje p.p.č. 1345/2 o výměře 630 m2 na příští jednání 
ZaM. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro, 1 proti 
Usnesení č. 82/2011 : 
ZaM ukládá starostce města požádat stavební úřad o územně plánovací informaci k pozemku 
p.p.č. 1345/2.  
 

Záměr prodeje p.p.č. 684/2 
RaM nedoporučuje ZaM ke schválení záměr prodeje p. p. č. 684/2 – lesní pozemek. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 proti 
Usnesení č. 83/2011 : 
ZaM neschválilo záměr prodeje p. p. č. 684/2. 
 

ORGANIZAČNÍ ZÁLEŽITOSTI  
 

Volba člena KV 
 
Starostka – navrhuje veřejnou volbu člena KV 
Pan Ušák – protinávrh – tajná volba člena KV 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 6 pro, 9 proti 
Usnesení č. 84/2011 : 
ZaM neschválilo tajnou volbu člena kontrolního výboru. 
 
Starostka požádala zastupitele o předložení návrhů na člena KV. 
Navržení byli : PhDr. Zdeněk Henig a Radek Lekner. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro, 4 proti, 1 se zdržel 
Usnesení č. 85/2011 : 
ZaM zvolilo PhDr. Zdeňka Heniga členem kontrolního výboru 
 
Starostka požádala přítomné o předložení návrhů na předsedu KV. 
Navržení byli : Filip Ušák a Josef Klouček. 
Starostka nechala hlasovat o prvním předloženém návrhu – pan Filip Ušák. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 3 pro, 8 proti, 4 se zdrželi 
Usnesení č. 86/2011 : 
ZaM nezvolilo pana Filipa Ušáka předsedou kontrolního výboru. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro, 1  proti,4 se zdrželi 
Usnesení č. 87/2011 : 
ZaM zvolilo pana Josefa Kloučka předsedou kontrolního výboru. 

Rozdělení výtěžku z VHP 



RaM doporučuje ZaM schválit rozdělení výtěžku z VHP následovně: 
MSK – sportovní náčiní a činnost mládežnických oddílů – 20 000,- Kč 
Sbor dobrovolných hasičů – stavební úpravy – 20 000,- Kč 
Městské kino – akce pro děti: Drakiáda, Mikuláš, Rozsvícení vánočního stromu – 14 000,- Kč 
Dětský pěvecký soubor Klubko (Z. Černá) – ozvučovací technika – 30 000,- Kč 
Rodinné centrum Medvídek (A. Kulíková) – vybavení + 4 akce pro rodiče s dětmi – 16 000,- 
Kč 
Zůstatek ve výši 17 708,- Kč využít na vybavení dětského hřiště 
(Doporučení RaM je postaveno na podpoře dětí a hasičů, drobné příspěvky na činnost spolků 
může ještě přidělit RaM) 
 
Celá diskuse k tomuto budu je na audiozáznamu, který je zveřejněn na internetových 
stránkách města – www.benesovnpl.cz 
 
 
Žadatel Účel dotace Požadovaná 

částka 
 

MSK Sportovní náčiní a činnost 
mládež. odd. 

20 000,- Kč 20 000 

Evropská obch. ak. L. 
Šumová 

Projekt Výtvarná soutěž - 
Velikonoce 

Dle uvážení   

BS-Aktiv L. Šumová Činnost, plakáty 2 000,- Kč  
Kulturistický klub-p. 
Kalabis  

Úpravy prostor posilovny 25 000,- Kč  

Šipkaři – E. 
Macharová 

Mezinárodní turnaj Částka neuvedena  

ČSCH – p. Smejkal Činnost, údržba areálu, 
přehlídky 

Částka neuvedena  

SDH – p. Pilecký Stavební úpravy prostor 
SDH 

Částka neuvedena 20 000 

L. Šumová Mezinárodní setkávání 
věřících 

2 500,- Kč  

KŽC – p. Augusta Lužický motoráček 5 000,- Kč  
Městské kino – p. 
Klomfarová 

Drakiáda, Mikuláš, rozvíc. 
vánoč. stromu 

14 000,- Kč 14 000 

Pekařství Bohemia – 
M. Farkaš 

Pojízdná prodejna potravin 6 000,- Kč  

ZO TSČ ČR Most Činnost Částka neuvedena  
E. Kačer MOTO sraz POHODA 5 000,- Kč  
E. Kačer 6. roč. – Dětský den na 

koupališti 
5 000,- Kč  

E. Kačer STYLE hudeb. vyst. 
v restauraci na koup. 

2 000,- Kč  

E. Kačer Benešovský medvěd – 
nohejbal. turnaj 

2 000,- Kč  

E. Kačer  Konečná 2011 – hudebně 
sport. odpol. 

5 000,- Kč  

O. Musil Trampský fotbálek Částka neuvedena  
Mgr. Zdena Černá Pěvecký soubor Klubíčko – 50 000,- Kč 30 000 



ozvuč. tech… 
A Kulíková, S. 
Pongráczová 

RC Medvídek – vybavení 
hřiště + 4 akce 

30 000,- Kč 16000 

Částka z VHP k rozdělení k datu 9. 5. 2011: 117 708,- Kč 17 708 – dětské 
hřiště (materiál) 

Dne 17. 5. doručena žádost p. Myšíka o příspěvek 6000,- Kč na postřik a 
struny do sekaček na úpravu cyklistického areálu v pískovně 

 

 
Paní Kulíková –upozorňuje na střet zájmu, protože je předsedkyní RC Medvídek, které také 
žádá o příspěvek 
Starostka – o tom zda se jedná o střet zájmu rozhodne ZaM hlasováním – viz usn. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 1 pro, 2 se zdrželi, 12 proti 
Usnesení č. 88/2011 : 
ZaM nesouhlasí s vyloučením paní Kulíkové z projednávání záležitostí výtěžků VHP. 
 
Pan Ušák – protinávrh – přesun 14 000,-Kč z kapitoly městské kino na RC Medvídek 
                - Městské kino má svůj vlastní rozpočet 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 4 pro, 6 proti, 4 se zdrželi 
Usnesení č. 89/2011 : 
ZaM neschválilo přesun částky 14 000,-Kč z kapitoly KINO na RC Medvídek. 
 
Starostka – protinávrh – přesun částky 5 000,-Kč z dětského hřiště na RC Medvídek na 
uspořádání dětského dne 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 7 pro, 5 proti, 3 se zdrželi 
Usnesení č. 90/2011 : 
ZaM neschválilo přesun částky 5 000,- Kč z příspěvku na dětské hřiště na RC Medvídek na 
uspořádání dětského dne. 
 
Paní Myšíková – protinávrh – přesun částky 5 000,- Kč z KINA na RC Medvídek na 
uspořádání dětského dne na koupališti 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro, 2 proti, 3 se zdrželi 
Usnesení č. 91/2011 : 
ZaM schválilo přesun částky 5 000,- Kč z kapitoly KINO do RC Medvídek na uspořádání 
dětského dne. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro, 5 proti 
Usnesení č. 92/2011 : 
ZaM schválilo rozdělení příspěvků z výtěžku VHP: 
MSK – sportovní náčiní a činnost mládežnických oddílů – 20 000,- Kč 
Sbor dobrovolných hasičů – stavební úpravy – 20 000,- Kč 
Městské kino – Drakiáda, Mikuláš, Rozsvícení vánočního stromu – 9 000,- Kč 
Dětský pěvecký soubor Klubko (Z. Černá) – ozvučovací technika – 30 000,- Kč 
Rodinné centrum Medvídek (A. Kulíková) – vybavení + 5 akcí – 21 000,- Kč 
Zůstatek ve výši 17 708,- Kč využít na vybavení dětského hřiště. 

 
 
 
 

Přijetí obce Velká Bukovina do sdružení obcí Benešovska 



RaM doporučuje ZaM schválit přijetí obce Velká Bukovina do Sdružení obcí Benešovska. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro 
Usnesení č. 93/2011 : 
ZaM schválilo přijetí obce Velká Bukovina do Sdružení obcí Benešovska. 

 
Rozpočtový výhled Sdružení obcí Benešovska na roky 2012 – 2013 

RaM doporučuje ZaM schválit rozpočtový výhled Sdružení obcí Benešovska na roky 2012 – 
2013. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14 pro, 1 se zdržel 
Usnesení č. 94/2011 : 
ZaM schválilo rozpočtový výhled Sdružení obcí Benešovska na roky 2012 – 2013. 
 

Závěrečný účet sdružení obcí Benešovska 
RaM doporučuje ZaM schválit závěrečný účet Sdružení obcí Benešovska. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro 
Usnesení č. 95/2011 : 
ZaM schválilo závěrečný účet Sdružení obcí Benešovska za rok 2010. 
 
 

Zpráva o přezkoumání hospodaření Sdružení obcí Benešovska 
RaM doporučuje ZaM vzít na vědomí zprávu o přezkoumání hospodaření DSO Benešovsko.  
(DSO – dobrovolný svazek obcí) 
 
Usnesení č. 96/2011 : 
ZaM bere na vědomí zprávu o přezkoumání hospodaření DSO Benešovsko. 
 

Rozpočet Sdružení obcí Benešovska na r. 2011 
RaM doporučuje ZaM schválit rozpočet Sdružení obcí Benešovska na rok 2011. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro 
Usnesení č. 97/2011 : 
ZaM schválilo rozpočet Sdružení obcí Benešovska na rok 2011. 
 

Rozpočtové opatření č. 1 
Starostka - rozpočtové opatření se týká začlenění přijatých dotací do rozpočtu města, 
projektové dokumentace a příspěvků RaM 
RaM doporučuje ZaM schválit rozpočtové opatření č. 1 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 15 pro 
Usnesení č. 98/2011 : 
ZaM schválilo rozpočtové opatření č. 1. 
 

Mandátní smlouva na přezkoumání hospodaření ÚSC Benešov n. Pl. za rok 2011 
RaM doporučuje ZaM schválit mandátní smlouvu k provedení přezkoumání hospodaření ÚSC 
Benešov n. Pl. za rok 2011 s Ing. Jitkou Licinbergovou. 
 
Ing. Mádle – protinávrh – provedení přezkoumání hospodaření prostřednictvím KÚ ÚK 



 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 6 pro, 2 se zdrželi, 7 proti 
Usnesení č. 99/2011 : 
ZaM neschválilo provedení přezkoumání hospodaření ÚSC Benešov nad Ploučnicí Krajským 
úřadem Ústí nad Labem za rok 2011. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 8 pro, 2 proti, 5 se zdrželo 
Usnesení č. 100/2011 : 
ZaM schválilo mandátní smlouvu k provedení přezkoumání hospodaření ÚSC Benešov nad 
Ploučnicí za rok 2011 s Ing. Jitkou Licinbergovou, Janov 155, 471 52 Sloup v Čechách. 
 

Schválení delegáta na jednání VH SVS 
RaM doporučuje ZaM delegovat místostarostu p. Karla Vrbického k jednání na valné 
hromadě společnosti SVS a. s., která se bude konat dne 2. 6. 2011. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro, 3 proti, 2 se zdrželi 
Usnesení č. 101/2011 : 
ZaM pověřuje místostarostu města p. Karla Vrbického k zastupování města Benešov nad 
Ploučnicí na valné hromadě SVS a. s., která se bude konat dne 2. 6. 2011. 
 

Revokace usnesení č. 78/2010 
RaM doporučuje ZaM ke schválení revokaci usnesení č. 78/2010, kterým byl schválen prodej 
b.j. č. 346/6, ul. Nádražní č. p. 346 panu Kolskému. 
(p. Kolský neuhradil kupní cenu za byt) 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 13 pro, 2 se zdrželi 
Usnesení č. 102/2011 : 
ZaM revokuje usnesení č. 78/2010. 
 

Návrhy Koalice pro Benešov 
Námitka k zápisu ZaM ze dne 24. 2. 2011 

 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 5 pro, 5 proti, 5 se zdrželo 
Usnesení č. 103/2011 : 
ZaM neschválilo námitku k zápisu ZaM ze dne 24. 2. 2011. 
 

Zrušení mandátní smlouvy o právním zastoupení 
Pan Ušák – stahuje tento bod z programu jednání 
 
Vyhrazení pravomoci ZaM rozhodovat o všech záležitostech v samostatné působnosti obce 

s výjimkou § 102 odst 2 zák. č. 128/2000 Sb. 
RaM nedoporučuje ZaM vyhradit si rozhodování o všech záležitostech obce ve věci 
samostatné působnosti s výjimkou záležitostí uvedených v § 102 odst. 2 zákona č. 128/2000 
Sb. 
 
 
Celá diskuse k tomuto budu je na audiozáznamu, který je zveřejněn na internetových 
stránkách města – www.benesovnpl.cz 
 
 



 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 5 pro, 9 proti, 1 se zdržel 
Usnesení č. 104/2011 : 
ZaM neschválilo převést rozhodování ve všech záležitostech ve věci samostatné působnosti 
s výjimkou těch, které jsou v zákoně č. 128/2000 Sb. o obcích taxativně přidělené Radě 
města. 
 
Záležitosti, které nebyly v materiálech (ZaM rozhodne, zda o nich bude jednat) 

 
Smlouva o spolupráci obcí na úseku požární ochrany 

Starostka - obrátil se na nás místostarosta obce Dobrná s žádostí o zajištění požární ochrany 
prostřednictvím SDH Benešov nad Ploučnicí. Podle již uzavřených smluv hradí objednatel 
paušální částku 10 000,- Kč za rok s tím, že každý rok je spolupráce vyhodnocena včetně 
finančních nákladů. 
 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 14  pro, 1 se zdržel 
Usnesení č. 105/2011 : 
ZaM schválilo smlouvu o spolupráci mezi obcemi, jejímž předmětem je zajišťování požární 
ochrany obce Dobrná prostřednictvím JPO SDH Benešov nad Ploučnicí. 
 

DISKUSE 
 

Celý záznam z  jednání je zveřejněn na stránkách města – www.benesovnpl.cz 
 
20:35 odešel Ing. Mádle a pan Urx 
 

 
NÁVRH NA USNESENÍ A ZÁV ĚR 

 
Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12  pro, 1 proti 
Usnesení č. 106/2011 : 
ZaM schválilo návrh na usnesení ze dne 18.5.2011. 
 
Ověřovatelé zápisu :                               Andrea Kulíková……………………………………... 
 
                                                               Ota Dračka ….…….………………………………….. 
                                                                                  
 
Zapisovatelka :                                       Andrea Hodačová ……………………………………. 
 
 
 
 
 
………………………………………… 
Mgr. Dagmar Tesarčíková 
starostka města 
 
 


